

Meeting of the Standing Senate Committee on Foreign Affairs and International Trade - May 31, 2018:

Given the question of Senator Ataullahjan: “(...) do we recognize the minority artists who sometimes have a very hard time getting the recognition and how can we change that?”

Additional comment from Ms. Jana Sterbak:

My presence abroad makes Canada proud, but it is not only my work, it is also that I am an immigrant. That Canada made it possible for someone from the outside to succeed says good things about our society. This is especially important during the great migrations of our times.

.....

Réunion du Comité sénatorial permanent des affaires étrangères et du commerce international – 31 mai 2018:

Compte tenu de la question de la sénatrice Ataullahjan: « (...) reconnaissons-nous les artistes représentants les minorités qui ont parfois beaucoup de mal à obtenir une reconnaissance et comment pouvons-nous changer cela?

Commentaire supplémentaire de Mme Jana Sterbak:

Ma présence à l'étranger rend le Canada fier, mais ce n'est pas seulement mon travail, c'est aussi le fait que je sois une immigrante. Que le Canada ait permis à quelqu'un de l'extérieur de réussir est tout à l'honneur de notre société. Ceci est particulièrement important lors des grandes migrations de notre temps.